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 ________________ 

Anna Stolpe 

 

Justerare: 

 

 

_________________   ________________   

Marita Innergård   Birgitta Jacobsson    

 

 

1. Mötet öppnas 

Ordförande Marita Innergård hälsar välkommen och 

förklarar mötet öppnat.  

 

2. Val av justerare av dagens protokoll och tid för 

justering 

Marita Innergård och Birgitta Jacobsson justerar 

dagens protokoll på torsdag förmiddag. 
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3. Protokoll från föregående möte 

Protokollet läggs till handlingarna. 

 

4. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkänns med punkter under övrigt.  

 

5. Inför stadsdelsnämndens nästa möte 

Ärende 3f Ombyggnad av bl a Bibblerians entré samt 

bättre skyltning av Bibblerian i Hässelby gårds 

centrum (utsänds senare) 

Rådet tycker att det är beklagligt att de inte fått ta del 

av ärendet. Rådet tycker det är synd att 

tjänsteutlåtandet inte är klart eftersom de gärna hade 

tagit del av utlåtandet och kommit med synpunkter 

kring tillgänglighetsaspekterna. Tillgänglighet är ett 

viktigt intresseområde för rådet. 

Ärende 8 Anmälan Stockholms stad 

medborgarundersökning 

Rådet har några följdfrågor kring 

medborgarundersökningen, exempelvis hur urvalet har 

gått till. Förvaltningen ber att få återkomma i ärendet 

och eventuellt bjuda in ansvarig tjänsteman till 

kommande rådsmöte. 

 

6. Övrig information från förvaltningen 

- Avdelningschef Ingrid Friberg berättar att 

förvaltningen just nu arbetar med 

verksamhetsplaneringen för 2015. Inom omsorgen 

av personer med funktionsnedsättning är det fokus 

på tillgänglighet, att ta fram nya grupp- och 

servicebostäder och delaktighet både för brukare 

och för funktionshinderrådet. 

 

- Tiderna för nästa års sammanträden delas ut. 

Förvaltningen klargör att det är svårt att byta 

sammanträdesdag eftersom allt styrs utifrån 

nämndens sammanträden. Rådets möte bör ligga 

efter det att nämndhandlingarna skickats ut och 

före nämndens möte med hänsyn till att rådet ska 

hinna ta del av handlingarna och sekreterare ska 

hinna skriva protokoll och ledamöterna ska hinna 

justera. Det bästa är om rådet har sitt möte på 

måndagar.  
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7. Övriga frågor 

- Rådet framför att det kan vara svårt att få svar 

 på frågor som rör omsorgen kring personer med 

 psykisk funktionsnedsättning. Dessa personers 

 frågor kan beröra flera avdelningar inom 

 förvaltningen. Förvaltningen  säger att det 

 frågor som kan beröra andra avdelningar gärna 

 får anmälas i förväg till förvaltningen. 

 Förvaltningen kan då kontakta rätt person och 

 återkomma med svar på nästa rådsmöte eller 

 bjuda in ansvarig chef eller tjänsteman till 

 rådsmötet. Frågor kan lämnas i förväg till Anna 

 Stolpe per e-post eller telefon.  

 

- Rådet efterfrågar statistik över lex Sarah-

anmälningar i stadsdelen. Förvaltningen svarar att 

det är väldigt få anmälningar inom 

funktionsnedsättningsområdet och att förvaltningen 

arbetar med att informera cheferna om vikten av att 

lämna in anmälningar till förvaltningens lex Sarah-

ansvarige (Ingrid Friberg). Efter att anmälan 

inkommit startas en utredning. Efter utredningen 

gör förvaltningen en bedömning av huruvida 

händelsen bör anmälas till IVO (Inspektionen för 

vård och omsorg) och nämnden tar därefter beslut 

om anmälan ska göras eller inte. Rådet ifrågasätter 

varför det kommer in så få anmälningar inom 

funktionsnedsättningsområdet. Förvaltningen 

svarar att det kan bero på ovana att anmäla och att 

det är viktigt att fortsätta med information till 

ansvariga chefer.  

 

- Rådet framför, igen, att det är brister i 

tillgängligheten till konferensdelen, ingång 

Astrakangatan 19. Det är svårt att nå ringklockan 

för den som sitter i rullstol. Det saknas dörröppnare 

för att komma in i lokalen. Det är en liten kant som 

gör det svårt att rulla in med rullstol från 

entrérampen in i byggnaden. Det är svårt att ta sig 

förbi en till innerdörr efter ytterdörren. Och det går 

inte att komma ut ur byggnaden själv för den som 

är rullstolsburen eftersom det saknas dörröppnare 

vid utgången. Förvaltningen tar upp frågan med 

lokalenheten. 
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8. Anmälan inkomna handlingar 

Inga nya handlingar har inkommit. 

 

9. Nästa sammanträde  

Nästa möte äger rum på stadsdelsförvaltningen  

måndag 19 januari 2015, kl. 14.00 i lokal Tumultet.  

Kl. 13.30 står lokalen till förfogande för rådets 

enskilda överläggning. 

 

10. Sammanträdet avslutas 

Alla önskar varandra god jul och gott nytt år och tack 

 för i år, Birgitta Jacobsson tackas särskilt eftersom hon 

 nu avgår från rådet. 

   

Ordförande avslutar mötet och tackar för i dag. 


